
PROTOKÓŁ Nr XI 
z sesji Rady Gminy w dniu 20.09.2007 r. 

pod przewodnictwem Pana Marka Waleckiego – Przewodniczącego R.G. 
 
Stan Rady – 15 osób 
Obecnych -  14 osób 
 
W sesji uczestniczyli z gminy: 
1. Pan Krzysztof Miklaszewski  - Wójt Gminy 
2. Pani Kinga Łoniewska   - Sekretarz Gminy 
3. Pani Hanna Brynk   - Skarbnik Gminy 
4. Pan Ignacy Adamiak  - Kier. Ref. Fin. 
5. Pan Arkadiusz Czyżewski  - Radca Prawny 
 
Kierownicy jednostek organizacyjnych: 
6. Pani Katarzyna Korzeń  - Kier.GOPS 
7. Pani Beata Walas   - Dyr. Zesp. Szkol. w Cegłowie 
8. Pani Jadwiga Rybińska  - Dyr. Zesp. Szkol. w Piasecznie 
9.Pan Zygmunt Boruta  - Dyr. Szkoły Podst. w Cegłowie 
10. Pan Jerzy Murawski  - Kier. ZGK w Cegłowie 
11. Pan Zbigniew Bajszcak  - prac. ZGK w Cegłowie 
 
Zaproszeni goście: 
12. Pan Sylwester Podniesiński - Dyr. DPS Jedlina w Mieni 
13. Pani Barbara Wilk  - Dyr. DPS św. Józefa w Mieni 
14. Pani Jadwiga Kaczorek  - Przew. GKRPA 
15. Pani Janina Laskowska   - doradca ds. GW i A PZD. w Mińsku Maz. 
16. Pani Grażyna Osica  - kandydat na ławnika do Sądu 
17. Pani Bożena Ryfka   - kandydat na ławnika do Sądu 
18. Pani Agnieszka Uścińska  - kandydat na ławnika do Sądu 
19. Pan Lechosław Ciechański - przedst. Koła Łowieckiego 
20. Pan Ryszard Krupa  - przedst. Maz. Izby Rolniczej 
oraz sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Ad. pkt. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Walecki dokonał otwarcia XI zwyczajnej sesji 
Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy powitał państwa radnych, Pana Wójta, Panią Sekretarz, Panią 
Skarbnik , pracowników Urzędu Gminy , Panie i Panów sołtysów, Kierowników jednostek 
organizacyjnych , Dyrektora DPS Jedlina – Pana Podniesińskiego u którego gościmy w dniu 
dzisiejszym oraz Panią Barbarę Wilk - Dyrektora  DPS św. Józefa , państwa kandydatów na 
ławników,  Przewodniczącą GKRPA – Panią Jadwigę Kaczorek, przedstawiciela Koła 
Łowieckiego Pana Ciechańskiego, Panią Janinę Laskowską – przedstawiciela M.O.D.R. , 
Pana Ryszarda Krupę  - przedstawiciela Maz. Izby Rolniczej oraz przedstawicieli mediów. 
Na sesji jest obecnych 14 radnych co stanowi 93,3 % składu Rady Gminy. 
Przewodniczący R.G. stwierdził prawomocność obrad i podejmowanych uchwał. 
 
Ad. pkt. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad i zapytał czy są 
wnioski lub propozycje do przedstawionego porządku? 
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Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołu z IX zwyczajnej i X nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy. 
4. Informacja przedstawiciela Koła Łowieckiego na temat odszkodowań za szkody 

wyrządzone przez dzikie zwierzęta. 
5. Informacja GKRPA z przeprowadzonej akcji letniej w zakresie wykorzystania 

środków finansowych gminy  
6. Informacja Wójta na temat realizacji bieżących działań. 
7. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za I półrocze 2007 r. 
8. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 
9. Przedłożenie projektów, dyskusja i podjęcie uchwał w sprawach: 
- powołania ławników do Okręgowego Sądu w Mińsku Maz. oraz do Rejonowego 
Sądu w Siedlcach 
- dokonania zmian w budżecie gminy na 2007 r. 

10. Interpelacje i zapytania. 
11.  Przyjęcie protokołu z  IX zwyczajnej i X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
12. Zamknięcie obrad. 

 
Nie zgłoszono żadnych propozycji zmian do proponowanego porządku obrad. 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przegłosowanie 
przedstawionego porządku obrad. 
Radni przegłosowali i jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad.  
Głosowało 14 radnych obecnych na sesji. 
 
Ad. pkt. 3. 
Przewodniczący R.G. poinformował, że wyłożone są protokoły z dwóch ostatnich sesji tj. IX 
zwyczajnej sesji Rady Gminy i X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.  
Jeśli ktoś z państwa radnych nie miał możliwości wcześniej zapoznać się z ich treścią to może 
to zrobić teraz. Większość radnych otrzymała protokół pocztą elektroniczną,. 
 
Ad. pkt. 4.  
Przewodniczący Rady Gminy poprosił aby zgodnie z porządkiem obrad przedstawiciele Kół 
Łowieckich przedstawili informację odnośnie odszkodowań za szkody wyrządzone przez 
dzikie zwierzęta. 
Przedstawiciel Koła Łowieckiego – Pan Lechosław Ciechański w zakresie powyższego 
tematu odwołał się do artykułu z Życia Mińska – „ Szkoda na polu – czyja to wina?” 
informującego o spotkaniu władz gminnych Siennicy z  zastępcą nadleśniczego Panem 
Robertem  Milewskim i myśliwymi z kół łowieckich na którym omawiano sposoby likwidacji 
szkód oraz dochodzenia odszkodowań za szkody wyrządzane przez dziką zwierzynę w 
uprawach rolnych 
Następnie radny – Pan Jan Mistewicz i jednocześnie przedstawiciel Koła Łowieckiego 
„Jedlina” z terenu gminy Cegłów stwierdził, że przyczyną występowania tak dużej ilości 
szkód jest między innymi to, że jest dużo upraw przy lasach jak również to, że jest wilgoć i w 
ziemi jest dużo pędraków w poszukiwaniu których dzikie zwierzęta niszczą uprawy. Według 
szacowanych szkód Koło Łowieckie wypłaci w tym roku 20 – 25 tys. zł odszkodowań w tym 
za łąki około 15 tys. zł i około 4 tys. zł za ziemniaki. 
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Rolnicy mogą zgłaszać szkody w formie pisemnej w ciągu siedmiu dni od jej powstania do 
przedstawiciela Koła Łowieckiego – na naszym terenie do Pana Jana Mistewicza. 
W terminie siedmiu dni od zgłoszenia wyrządzonej szkody powinno nastąpić wstępne jej 
szacowanie. Ostateczne szacowanie szkody musi być poprzedzone oględzinami Komisji. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie pytań do przedstawionej informacji. Nie 
zgłoszono żadnych pytań do przedstawionego zagadnienia. 
 
Ad. pkt. 5. 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – Pani Jadwiga 
Kaczorek  przedstawiła sprawozdanie  na temat wykorzystania środków finansowych gminy 
na przeprowadzenie akcji letniej.  
W preliminarzu na 2007 rok była zaplanowana kwota 26 tys. zł na obozy, kolonie, wycieczki , 
zielone szkoły i w tym było zaplanowane również zimowisko dla dzieci . 
Zaplanowane pieniądze wykorzystano prawie w stu procentach. 
Na wypoczynek letni przyznano środki zgodnie ze złożonymi wnioskami: 
- dla Parafii z Kiczek -  5 wniosków - 2050 zł , 
- Stowarzyszenia Miłosierdzia w Ignacowie - 2 wnioski –800 zł, 
- Parafia Starokatolickiego Kościoła Mariawitów w Cegłowie - 12 wniosków – 4850 zł, 
- Charytatywny Komitet „Caritas” przy Parafii Katolickiej w Cegłowie / 24 wnioski – 9200 zł 
- Parafia w Kuflewie / 1 wniosek – 300 zł. 
Wszystkie złożone wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie. 
Kwota dofinansowania wynosiła od 300 zł do 500 zł na osobę. 
Pani Przewodnicząca GKRPA zaapelowała do państwa radnych i państwa sołtysów aby 
zgłaszali jeśli na ich terenie znajdują się rodziny będące w trudnej sytuacji i w miarę 
posiadanych środków będzie udzielana im pomoc 
Sprawozdanie w załączeniu. 
Przewodnicząca GKRPA poprosiła o pytania odnośnie przedstawionego sprawozdania. 
Nie zgłoszono żadnych pytań. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przejście do kolejnego punktu porządku obrad 
 
Ad. pkt. 6. 
W tym punkcie Pan Wójt poinformował o realizacji bieżących działań. 
Pan Wójt poinformował, ż z pięciu zadań inwestycyjnych, które są współfinansowane z 
Urzędu Marszałkowskiego  na cztery są podpisane umowy, natomiast na piąte zadanie tj. 
wymiana ogrzewania w szkole w Podcierniu jest ogłoszony przetarg na 4 października. 
Projektant przewidział taką możliwość, że w przypadku wystąpienia ochłodzenia w 
pierwszych dniach października można będzie uruchomić ogrzewanie awaryjne.  
Pozostałe umowy są podpisane z terminami realizacji do końca października i jest to: 
- ulica Kolejowa, 
- Plac Anny Jagiellonki, 
- wodociąg w Wiciejowie, 
- bieżnia w Cegłowie 
Wójt zaznaczył, że wystąpił problem z wodociągiem Wiciejowie ponieważ wykonawca, który 
wygrał przetarg – „Hydro-Serwis” z Lublina odmówił podpisania umowy . Prawdopodobnie 
wygrał przetarg bardziej korzystny i w związku z tym musieliśmy zgodnie z Ustawą o 
zamówieniach publicznych ogłosić następny przetarg , który wygrała firma Pana Pytla z 
Miętnego, która budowała kanalizację w Cegłowie. 
Na odcinku od lasu do ronda w Cegłowie jest prowadzona modernizacja jezdni polegająca na 
poszerzeniu do wymiaru 6 m i jest realizowana budowa zatoki przed państwem Kowalskimi 
w kierunku ronda oraz uzupełnienie chodników po obu stronach tego odcinka przed stacją 
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gazową. Będzie tam wymiana starych płyt na kostkę i budowa chodnika po drugiej stronie do 
samej zatoki. Zadanie to jest realizowane przez Starostwo Powiatowe. 
Realizowane są też zlecenia na budowę doświetlenia w czterech zadaniach .  
Podpisana jest umowa z firmą ELTRAF, która prowadzi konserwację oświetlenia na terenie 
gminy Cegłów. 
Wójt poprosił o pytania do przedstawionego tematu. 
Radny – Pan Jan Mistewicz podziękował Panu Wójtowi , ponieważ już w dniu dzisiejszym 
firma , która wykonuje oświetlenie zaczęła działać . 
Wójt zwrócił się z prośbą aby w przypadku gdy będą kontrowersje co do lokalizacji lamp, jak 
najszybciej zgłaszać ponieważ w trakcie budowy można będzie jeszcze je przesunąć. 
Po zakończeniu budowy jest problem przy zmianach ponieważ za każde wyłączenie musimy 
płacić 200 zł, tak jak to było w poprzednim roku w Hucie pod lasem. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman zapytał, czy można będzie tam zrobić 
zmianę bo ciągle jest jeszcze problem jednej lampy. 
Pan Wójt odpowiedział, że już trzeci raz robimy podejście do zmiany oświetlenia w Hucie 
pod lasem i za każdym razem płacimy za wyłączenia ale  trzeba będzie to zrobić. 
Wójt poprosił o pytania. 
Pan Ryszard Krupa zapytał czy jest uwzględniony odcinek oświetlenia w Pełczance. 
Wójt stwierdził, że Pełczanka jest uwzględniona i wyjaśnił, że był problem ponieważ 
dokumentacja była zrobiona trzy lata temu jak również pozwolenie na budowę. 
Według warunków wydanych przez Rejon Energetyczny należało dostawić w każdym 
przejściu po jednym słupie i okazało się, że kosztorys był tak wysoki, że realizacja była nie do 
przyjęcia. 
Na dzień dzisiejszy wynegocjowaliśmy z Zakładem Energetycznym takie warunki, że nie 
będą dostawiane słupy ale będzie wymiana dwóch słupów na wyższe i na tej podbudowie 
będą zawieszone lampy.  
Odnośnie oświetlenia Wójt dodał, że obecnie realizujemy ulicę Kolejową na którą 
dokumentacja była zrobiona w ubiegłym roku i nie zostało to zrealizowane. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman zapytał czy jest jakiś pomysł odnośnie 
bieżących remontów dróg w tym roku. 
Wójt odpowiedział, że liczy ciągle na pożyczkę z W.F.O. Ś. i G.W. ale RIO ma trzy tygodnie 
na zaopiniowanie, więc odpowiedzi możemy spodziewać się dopiero w październiku i jeśli 
pojawiłyby się te środki, to możemy je zadysponować ponieważ w chwili obecnej niewiele 
środków pozostało w budżecie na drogi. 
Dyrektor DPS św. Józefa, Pani Barbara Wilk nadmieniła,  że mieszkańcy tego DPS mają 
wózki elektroniczne i przyjeżdżają do DPS „Jedlina”, więc w związku z tym pyta czy jest 
możliwość poprawienia i jednocześnie bardzo prosi aby wziąć pod uwagę potrzebę naprawy 
tej drogi. 
Pan Wójt stwierdził, że jak najbardziej rozumie, że jest taka potrzeba ale problem polega na 
tym czy w hierarchii dróg w gminie nie ma ważniejszych jak na przykład droga w Wólce 
Wiciejowskiej , w Hucie gdzie mieszkają ludzie i stan jest być może jeszcze gorszy niż tej 
drogi. W tym przypadku zdaniem Wójta rozwiązaniem byłaby deklaracja ze Starostwa 
Powiatowego. Będziemy zwracać się o dofinansowaniu przynajmniej w 50 % bo tylko wtedy 
jesteśmy w stanie  wejść w to zadanie, natomiast finansowanie z budżetu w całości byłoby to 
trudne zadanie.  Nie jest to porównywalne z potrzebami mieszkańców niektórych 
miejscowości. 
Wójt liczy na to, że dofinansowanie ze Starostwa otrzymamy. W trakcie prowadzonych 
rozmów deklaruje pomoc w formie wypożyczenia sprzętu również Pan Kosiński. 
Gdyby taka pomoc była to jest realne ale dla samej gminy jest to zadanie zbyt kosztowne. 
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Jeśli Pani Dyrektor chce pomóc to powinna oddziaływać i monitować do Starostwa. to 
wspólnymi siłami jesteśmy w stanie to zrobić. 
Pani Dyrektor dodała, że rozumie, iż zadanie to będzie wykonane w przyszłym roku. 
Pan Wójt potwierdził, że środki muszą być zaplanowane na ten cel w budżecie powiatowym. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman uzupełnił wypowiedź Pana Wójta o 
optymistyczną informację dotyczącą otrzymanego dofinansowania z Urzędu 
Marszałkowskiego na zakup samochodu bojowego dla OSP Podskwarne w kwocie 60 tys. zł. 
W budżecie mamy zabezpieczone 20 tys. zł na ten cel i oczekujemy na sygnał z Urzędu 
Marszałkowskiego na podpisanie umowy i w tym roku możemy spodziewać się zakupu 
używanego samochodu dla OSP Podskwarne. 
Radny podkreślił, że na uwagę zasługuje również fakt zaangażowania się Pana Starosty w 
pozyskanie tych środków . 
Pan Wójt zaznaczył, iż w związku z tym, że zakup samochodu może odbyć się w drodze 
przetargu może zdarzyć się taka sytuacja, że najtańsza oferta może nieco przekroczyć tą 
kwotę i stąd prośba do państwa radnych aby w takim przypadku przewidzieli możliwość 
przesunięcia w budżecie . 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan M. Uchman dodał, że jednostce OSP udało się pozyskać 
jeszcze 1,5 tys. zł od Nadleśnictwa w Mińsku Maz. 
Wójt nadmienił, że strażacy poszukują jeszcze sponsorów i prowadzą w tej sprawie rozmowy 
z PZU. 
Przewodniczący R.G. poprosił o dalsze pytania w zakresie omawianego punktu porządku 
obrad. 
Nie zgłoszono więcej pytań . 
W związku z powyższym Pan Przewodniczący zaproponował przejście do kolejnego punktu a 
mianowicie do przedłożenia informacji na temat sprawozdania z wykonania budżetu za I 
półrocze 2007 roku. 
 
Ad. pkt. 7. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2007 roku przedstawił Pan Ignacy Adamiak  
Kier. Ref. Fin. / Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2007 r. w załączeniu /. 
Pan Ignacy Adamiak przypomniał, że państwo radni otrzymali szczegółowe informacje na 
temat powyższego sprawozdania i zaproponował, że w związku z tym przytoczy tylko ogólne 
kwoty jak zostały zrealizowane dochody i jak zostały zrealizowane wydatki. 
Plan dochodów na 2007 rok  wynosi 11 mln  722 tys. 48 zł a wykonanie na dzień 30 czerwca 
wyniosło 6 mln 307 tys.344 zł 30 gr. co stanowiło 53,8 %  i jak z tego wynika osiągnięto stan 
oczekiwany. Jeśli chodzi o wydatki to sytuacja jest nieco inna ponieważ zabrakło kilka 
procent do 50 % wykonania. Plan wydatków wynosi 11mln 279tys. 548 zł a wykonanie 
wydatków za półrocze wyniosło 5 mln 244 tys. 579 zł 35 gr.  co stanowi 46,5 %. 
W wydatkach do stanu oczekiwanego tj. do 50 % brakuje 3,5 % natomiast w dochodach 
przekroczyło 3,8 %. Główną przyczyną nie wykonania 50 % w wydatkach jest przesunięcie 
realizacji zadań inwestycyjnych na II półrocze ze względu na czas oczekiwania na przyznane 
dofinansowanie z zewnątrz. Obecnie już są organizowany przetarg i w najbliższym czasie 
wykonawca wejdzie na teren Wiciejowa z budową wodociągu. 
Zgodnie z wymogiem prawnym uzyskaliśmy opinię RIO odnośnie sprawozdania z wykonania 
budżetu za I półrocze 2007 r. Opinia ta jest pozytywna i nie zawiera żadnych uwag. 
Jeśli państwo radni zapoznali się szczegółowo ze sprawozdaniem i mają pytania lub uwagi  to 
razem z   Panią Skarbnik Pan Adamiak postara się odpowiedzieć i wyjaśnić wątpliwości. 
Przewodniczący R.G. poprosił o zadawanie pytań do przedstawionej informacji na temat 
sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2007 r. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag. 
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Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie przyjęcia sprawozdania. 
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Dariusz Uchman zwrócił się z pytaniem czy radni 
muszą głosować nad sprawozdaniem bez podstawy prawnej? 
Kierownik Ref. Fin. – Pan Ignacy Adamiak  stwierdził, że sprawozdanie przedstawia się tylko 
Radzie Gminy do wiadomości. 
 
Ad. pkt. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji Rady 
Gminy o przedstawienie informacji o pracach komisji między sesjami. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Orzechowska przedstawiła informację o 
pracy Komisji. W okresie między sesjami Komisja spotkała się dwa razy tj. w dniu 
22.08.2007 r. i w dniu 23.08.2007 r.  
Komisja zajmowała się wyrywkową  kontrolą prawidłowości przeprowadzenia przetargów 
publicznych w latach 2005 i 2006.  
Komisja przeanalizowała sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2007 r. 
Informacja o pracach Komisji w załączeniu. 
Następnie Pani Teodora Wójcik – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych przedstawiła informację o pracy Komisji, która spotkała się w 
okresie między sesjami dwa razy . 
Komisja na spotkaniu wyjazdowym w dniu 28.08.2007 r. dokonała oceny przygotowania 
placówek oświatowych w perspektywie nadchodzącego roku szkolnego 2007/2008. 
Komisja przeanalizowała arkusze organizacyjne poszczególnych placówek oświatowych na 
rok szkolny 2007/2008 oraz dokonała analizy naboru dzieci do przedszkoli i szkół na rok 
szkolny 2007/2008. 
Na posiedzeniu w dniu 18.09.2007 r. z udziałem Kier. SP ZOZ – Pana Waldemara 
Jabłońskiego i pielęgniarki szkolnej – Pani Teresy Uchmańskiej Komisja zapoznała się z 
informacją dotyczącą ochrony, profilaktyki i promocji zdrowia na terenie gminy ze 
szczególnym uwzględnieniem dzieci i młodzieży szkolnej. 
Komisja opiniowała projekty uchwał na najbliższą sesję. 
Ponadto na obydwu posiedzeniach Komisja zajmowała się różnymi sprawami zgodnie z 
wynikającymi potrzebami.. 
Informacje oraz wnioski komisji w załączeniu. 
W dalszej kolejności informację o pracy komisji przedstawił  Pan Dariusz Uchman – 
Przewodniczący Komisji Finansów i Funduszy Unijnych. 
Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 17.09.2007 r. na którym zajmowała się analizą 
zmian budżetowych na dzisiejszą sesję , które większością głosów zostały zaopiniowane 
pozytywnie. Wnioski komisji w załączeniu . 
Komisja spotkała się również z zaproszonymi gośćmi przez Pana Wójta – Panami Zatorskimi, 
którzy przedstawili swoją sprawę dotycząca drogi nr 154 w Wólce Wiciejowskiej . 
Komisja skierowała w tej sprawie prośbę do Pana Wójta o przygotowanie wyjaśnienia . 
Pan Wójt takie wyjaśnienie przygotował , które zostało wszystkim radnym.  
Wyjaśnienie i odpowiedź Pana Wójta na pismo w załączeniu.  
 
Ad. pkt. 9. 
Prowadzący obrady – Pan Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu a mianowicie do 
podjęcia uchwał. 
- Projekt uchwały w sprawie powołania ławników do Okręgowego Sądu w Mińsku Maz. oraz 
do Rejonowego Sądu w Siedlcach. 
Zadaniem Rady jest dokonanie wyboru jednego ławnika do Sądu Okręgowego w Siedlcach 
oraz dwóch ławników do Sądu rejonowego w Mińsku Mazowieckim. 
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W tej sprawie pracował zespół do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 
Rejonowego i Sądu Okręgowego w składzie:  
Pani Teodora Wójcik, Pani Maria Orzechowska i Pan Wojciech Szymanek.  
Zespół pozytywnie zaopiniował kandydatów na ławników w osobach:  
Pani Agnieszka Uścińska, Pani Grażyna Apolonia Osica i Pani Bożena Ryfka. 
Protokół z zaopiniowania kandydatów na ławników w załączeniu. 
Wszystkie kandydatki wyraziły akces kandydowania na ławnika do Sądu Rejonowego  
w Mińsku Maz. 
Przewodniczący R.G. zwrócił się kolejno do kandydatek na ławników z pytaniem czy 
wyrażają zgodę na kandydowanie do Sądu Okręgowego w Siedlcach? 
Każda z kandydujących Pań odpowiedziała, że wolałaby kandydować do Sądu Rejonowego w 
Mińsku Maz. 
Sekretarz Gminy – Pani Kinga Łoniewska wyjaśniła, że jest to głosowanie tajne na kartach 
znaczonych, zgodnie z wolą kandydatów. 
Kandydatki do momentu głosowania jak słyszeliśmy wyraziły zgodę na kandydowanie do 
Sądu Rejonowego w Mińsku Maz. W takiej sytuacji nie powołujemy ławnika do Sądu 
Okręgowego i informujemy Sąd Okręgowy w Siedlcach, że nie zgłosił się żaden kandydat 
chyba, że przed głosowaniem któraś z kandydatek wyrazi zgodę na kandydowanie do Sądu 
Okręgowego w Siedlcach. 
Przewodniczący Komisji Finansów poprosił o ogłoszenie 5-minutowej przerwy w obradach. 
Prowadzący obrady ogłosił 5 minut przerwy. 
Po przerwie Przewodniczący R.G. przystąpił do kontynuacji obrad i poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do Komisji Skrutacyjnej która przeprowadzi tajne głosowanie w sprawie 
dokonania wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Mińsku Maz. i  Sądu Okręgowego w 
Siedlcach. 
Do Komisji Skrutacyjnej zostały zgłoszone i wyraziły zgodę następujące osoby: 
- Pan Dariusz Uchman 
- Pani Teodora Wójcik 
- Pan Adam Padzik 
Przewodniczący R.G. zapytał czy są jeszcze inne osoby, które chciałyby wejść w skład w/w 
komisji? 
Nie zgłoszono więcej osób i w związku z powyższym Przewodniczący R.G. zwrócił się do 
radnych o przegłosowanie przyjęcia powyższego składu osobowego Komisji Skrutacyjnej. 
Radni przegłosowali jednogłośnie przyjmując skład Komisji Skrutacyjnej w osobach: 
1. Pan Dariusz Uchman 
2. Pani Teodora Wójcik 
3. Pan Adam Padzik 
Przewodniczący R.G. poinformował, że kandydatki na ławników dokonały wyboru w ten 
sposób, że jedna wyraziła zgodę na kandydowanie do Sądu Okręgowego a dwie kandydatki 
będą kandydowały do Sądu Rejonowego.  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Pan Dariusz Uchman rozdał karty do tajnego 
głosowania na ławników do Sądu Rejonowego i Sądu Okręgowego. 
Przewodniczący R.G. – Pan Marek Walecki poprosił aby kandydatki przedstawiły się . 
-    Jako pierwsza  przedstawiła się Pani Grażyna Apolonia Osica  . Stwierdziła, że pracuje w 
Zespole Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. i jest nauczycielem od bardzo wielu lat. 
Wyraża zgodę na kandydowanie do Sądu Okręgowego w Siedlcach.  
- Pani Agnieszka Uścińska obecnie nie pracuje, interesuje się informatyką, rozpoczęła  
studia pedagogiczne, chciałaby zostać ławnikiem w Sądzie Rejonowym w Mińsku Maz. 
- Pani Bożena Ryfka – pracuje w DPS św. Józefa w Mieni od wielu lat . 
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Teraz przechodzi na emeryturę. Zawsze udzielała się społecznie i dalej chciałaby też się 
udzielać. Zainteresowana jest wyłącznie kandydowaniem do Sądu Rejonowego w  
Mińsku Maz. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Pan Dariusz Uchman wyjaśnił zasady tajnego 
głosowania , informując, że do Sądu Okręgowego w Siedlcach kandyduje Pani Grażyna 
Apolonia Osica natomiast do Sądu Rejonowego w Mińsku Maz. kandyduje Pani Agnieszka 
Uścińska i Pani Bożena Ryfka. 
Obok każdego kandydata zaznaczamy „tak” lub „nie” lub nic nie zaznaczamy. 
Należy również sprawdzić czy są parafki przy pierwszym nazwisku i przy drugim 
wykreślonym. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zebrał kartki do głosowania od państwa radnych . 
Komisja przeliczyła karty do głosowania i stwierdziła,  że oddano 14 kart do głosowania , w 
tym wszystkie ważne.  
W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów ważnych: 
Do Sądu Okręgowego w Siedlcach – Pani Grażyna Apolonia Osica – 14 głosów – za 
Do Sądu Rejonowego w Mińsku Maz. – Pani Bożena Ryfka             – 13 głosów – za 
Do Sądu Rejonowego w Mińsku Maz. -  Pani Agnieszka Uścińska   - 14 głosów – za 
W głosowaniu tajnym zostały wybrane na ławników następujące osoby do : 
- Sądu Okręgowego w Siedlcach- Pani Grażyna Apolonia Osica 
 
- Sądu Rejonowego w Mińsku Maz: Pani Bożena Ryfka  
                                                                 Pani Agnieszka Uścińska 
Protokół z przeprowadzonego głosowania tajnego w załączeniu  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej pogratulował Paniom wybranym na ławników. 
Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie uchwały w w/w sprawie. 
Uchwała Nr XI/56/2007 w sprawie powołania ławników do Okręgowego Sądu w Siedlcach. 
oraz Rejonowego Sądu w Mińsku Mazowieckim. 
Uchwała w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto jednogłośnie. 
Głosowało 14 radnych obecnych na sesji. 
 
Przewodniczący R.G. przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w  
budżecie gminy na 2007 rok. 
Przewodniczący R.G. poinformował, że państwo radni otrzymali w materiałach projekt 
uchwały w tej sprawie  a w dniu dzisiejszym został przekazany zmieniony projekt w w/w 
sprawie  i w związku z tym prosi Panią Skarbnik o wyjaśnienie odnośnie propozycji 
dokonania zmian w budżecie. 
Pani Hanna Brynk – Skarbnik Gminy stwierdziła, że zmiana dotyczy dwóch pozycji. 
W załączniku wyjaśniającym jest to uwzględnione. 
Zmiana dotyczy kwoty wydatków inwestycyjnych jednostek budżetowych w oświacie i 
wychowaniu. Poprzednia kwota 3.200 zł była na remont przedszkola . Wystąpiło tam 
niedomówienie z wykonawcą ponieważ firmy prywatne operują wartością netto a budżet 
gminy wydaje pieniądze wartością brutto i była tam różnica WAT-u / 800 zł/ w związku z 
czym trzeba było zwiększyć na remont dachu na budynku przedszkola o kwotę 800 zł. 
Druga zmiana dotyczy zwiększenia wydatków o 4,5 tys. zł na wydatki inwestycyjne w 
administracji publicznej na zakup programu do obsługi gospodarki odpadami.  
Pani Skarbnik dodała, że jest to zmiana , której państwo radni w pierwszym projekcie nie 
mieli a wypłynęła w poniedziałek gdy przyszła faktura za zakupiony nowy program.  
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Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budżecie został  pozytywnie zaopiniowany przez dwie Komisje :  Komisję Finansów oraz 
przez Komisję Oświaty. 
Jeżeli państwo radni nie mają uwag to przystąpimy do przegłosowania uchwały. 
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały . 
Uchwała Nr XI/57/2007 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2007 rok.  
Uchwała w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto z następującym wynikiem: 

13 głosów – za  
   1 głos     - wstrzymujący 

Głosowało 14 radnych obecnych na sesji. 
 
Ad. pkt. 10. 
Przewodniczący R.G. udzielił głosu Pani Dyrektor Zespołu Szkolnego w Cegłowie - Beacie 
Walas. 
Pani Dyrektor stwierdziła, że chciałaby odnieść się do pisma Przewodniczącej Komisji 
Oświaty – Pani Teodory Wójcik ponieważ dotyczy jej osoby.  
Pani Dyrektor stwierdziła, że pismo to zawiera wiele kłamstw. 
Pierwszy zarzut dotyczy tego, że w teczce osobowej Pani T. Wójcik zaginął dokument. 
Pani Dyrektor wyjaśniła, że tak jak wszyscy wiedzą teczka akt osobowych zawiera 
dokumenty, gdzie wszystkie dokumenty są kolejno spisywane. W związku z tym jeśli 
jakikolwiek dokument zaginąłby to powstałaby „dziura” a takiej „dziury” w teczce Pani 
Dyrektor nie widzi. 
Druga sprawa to włączeni zostali też rodzice.  
Pani Dyrektor nie chce omawiać tej sprawy ale z przyjemnością odniesie się do  pisma, gdzie 
ktoś   potraktował ją jak „wampira”. Pani Dyrektor od trzech lat pełni to stanowisko i nie 
słyszała jeszcze ani ze strony Kuratora ani ze strony gminy aby była takim „okropnie złym 
wampirowatym pracodawcą” .  
Pani Dyrektor podkreśliła, że wszystkie sprawy jakie załatwiane są w szkole, są załatwiane 
przede wszystkim przez rozmowy a takiej rozmowy na ten temat nie było chociaż codziennie 
widują się w szkole kilka razy. Natomiast przydział godzin ponad wymiarowych to jest 
decyzja Dyrektora i w szkole u Pani Dyrektor jest kilka lub kilkanaście osób które w ogóle 
nie mają godzin ponad wymiarowych. Pani Dyrektor stwierdziła, że dziwi się , że w dniu 
dzisiejszym osoby te nie przyszły i nie robią awantury o przydzielone godziny. 
Podsumowując Pani Dyrektor podkreśliła, że nie podoba się jej styl Pani Teodory i chce 
powiedzieć, że jest to wykorzystywanie funkcji na forum Rady Gminy. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wojcik  stwierdziła, że pismo to nie 
dotyczyło konkretnie nie przydzielenia godzin ale dotyczyło nie uznania jej kwalifikacji czyli 
złego interpretowania przepisów Kuratorium. 
Radny – Pan Dariusz Uchman przekazał podziękowania Panu Wójtowi od młodzieży z 
Rudnika za zakup piłki do gry i siatki.  
Pan radny Uchman podziękował również państwu radnym za zabezpieczenie środków na 
realizację oświetleń ulicznych. 
Następnie Pan radny Uchman zwrócił się z prośbą do Komisji o zajęcie się  zmianą uchwały 
w sprawie opłat za śmieci, ponieważ jest tam kilka błędów i jak program zacznie działać 
trzeba będzie zmienić sformułowanie.  
Pan Wójt zwrócił się do państwa radnych jak również do państwa sołtysów aby tam gdzie 
budowane są oświetlenia dopilnować tych miejsc gdzie lampy siedzą w gałęziach . W trakcie 
zawieszania lamp wykonawcy wygałęzią te miejsca gdzie lampy są przesłonięte. 
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Pan Janusz Adamiak – sołtys wsi Cegłów prosi aby w trakcie modernizacji ulicy Kolejowej 
pamiętać, że trzy słupy są do wymiany/ dwa na ulicy Partyzantów a jeden na ulicy 
Sienkiewicza /, co już zostało zgłoszone do Zakładu Energetycznego. 
Nie zgłoszono więcej pytań . 
 
Ad. pkt. 11. 
Przewodniczący R.G. zapytał czy ktoś z państwa radnych ma uwagi do protokołów: z IX 
zwyczajnej sesji Rady Gminy i X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Nikt nie zgłosił uwag do protokołów. 
W związku z powyższym Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie przyjęcia 
protokołów. 
Radni przegłosowali i jednogłośnie przyjęli protokół z IX zwyczajnej i X nadzwyczajnej sesji 
Rady Gminy. 
Głosowało 14 radnych obecnych na sesji. 
 
Ad. pkt. 12. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy – Pan 
Marek Walecki dokonał zamknięcia XI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Po zakończonych obradach Pan Przewodniczący R.G. zaprosił wszystkich na poczęstunek z 
grila. 
Sesja Rady Gminy została zakończona o godz. 1700 
 

 

Protokołowała:  E. Karmasz. 
        Przewodniczący Rady Gminy 
        (-) Marek Walecki 

 


